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GEMEENTERAADSFRACTIE BORNEM 

 

 

      Bornem, 4 september 2018 
 
 
Ter attentie van de voorzitter van de gemeenteraad van Bornem 
 
Onderwerp: Gemeenteraad dd. 11/09/2018 – indiening aanvullend agendapunt 
 
Geachte voorzitter, 
 
Betreft: Quick wins verkeersveiligheid Sint-Amandsesteenweg 
 
De voorbije zomer organiseerde N-VA Bornem een enquête bij de bewoners van de Sint-
Amandsesteenweg over de verkeersveiligheid en leefbaarheid in hun straat. Ruim 1 op 7 gezinnen 
nam deel aan de bevraging. In afwachting van de heraanleg van de Sint-Amandsesteenweg volgende 
legislatuur wensen wij volgende quick wins nu te nemen, gesteund door een ruime meerderheid van 
de respondenten:  
 

 Voor de veiligheid van fietsers en (minder mobiele) wandelaars stellen we voor om ter 
hoogte van huisnummer 132 een asverschuiving te creëren met twee volwaardige rijstroken 
ten koste van enkele parkeerplaatsen langs de overkant van de straat. De bushalte 
‘Barelveldweg’ kan wat verderop worden verplaatst. 70% van de respondenten steunen dit 
voorstel waardoor we in de toekomst verkeersongevallen kunnen vermijden. 

 77% van onze respondenten is voorstander van het plaatsen van een roodlicht- en 
snelheidscamera aan het kruispunt Boskant – Grootheide. Op dit kruispunt wordt het 
verkeerslicht dikwijls genegeerd. In afwachting kan de politie anoniem controleren op 
roodrijders.  

 Eenrichtingsverkeer voor gemotoriseerd verkeer vanaf het kruispunt Sint-Amandsesteenweg 
(Patatas Fritas, Dulftstraat en Absveltstraat richting de Boomstraat). 74% van de 
respondenten steunen dit voorstel of wensen het uit te proberen met een proefopstelling. 
Dit creëert meer ruimte en veiligheid voor fietsers en past dus volledig in het jaar van de fiets 
waarbij het gemeentebestuur het fietsen wil stimuleren. 

 
Mogen wij u verzoeken deze voorstellen toe te voegen aan de agenda van de volgende 
gemeenteraad? 
 
Namens de N-VA fractie, 
Hoogachtend, 
 

 
Kristof Joos 
Fractievoorzitter N-VA 

mailto:kristof.joos@n-va.be

